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In 2016 wordt  de zwemplas Wilhelminapark nog drooggelegd om blauw alg tegen te gaan
omdat de plas voor het 4de jaar last heeft van blauw alg.

https://www.omroepwest.nl/nieuws/3160817/zwemplas-in-wilhelminapark-rijswijk-wordt-drie-
maanden-drooggelegd-om-blauwalg-aan-te-pakken

Ook in 2020 is er blauwalg geconstateerd in de zwemplas van het Wilhelminapark.

https://www.wilhelminapark.com/nieuws/nu-ook-blauwalg-in-de-vijver/

Op 1 juni tijdens de raadsvergadering  gaf wethouder vd Laar aan op vragen van de raad (
bvr):  dat er geen Blauwalg was in het Wilhelminapark, wel iets aan de hand, de bodem zou
onveilig zijn. " Maar geen Blauwalg".

Op 2 juni 2021 kunnen we nog lezen in het Rijswijkse dagblad dat volgens wethouder vd.
Laar er geen sprake is van blauw alg in de zwemplas in het Wilhelminspark.

https://rijswijksdagblad.nl/Lokaal/geen-sprake-van-blauwalg-in-wilhelminapark

En tot onze verbazing leest de fractie van Rijswijks Belang op 5 augustus 2021 op de
facebookpagina van gemeente Rijswijk een negatief zwemadvies voor de zwemplas in het
Wilhelminapark met in het bericht het woord blauwalg.

https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=191252356364857&id=100064402821192

In 2018 kunnen we lezen dat er zorgen geuit worden door de grote ganzenpopulatie in en bij
de zwemplas in het Wilhelminapark en dat de drooglegging uit 2016 van de zwemplas in het
Wilhelminapark teniet gedaan kan worden door de aanwezigheid van de grote
ganzenpopulatie aldaar.
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https://rijswijksdagblad.nl/algemeen/wilhelminapark-algen-geen-probleem-meer-teveel-ganz
en-wel

In het kader van artikel 44 van het reglement van orde heeft de fractie van Rijswijks-Belang
de volgende vragen:

1. Waarom is er 5 augustus een negatief zwemadvies afgegeven, wat is hier de oorzaak
van?

2. Hoe is het op dit moment in 2021 gesteld met de ganzenpopulatie in Rijswijk?
2a. Is deze verminderd of vermeerderd?
2b. En bij vermeerderd, wat is hier de oorzaak van?

3. Als de oorzaak van het negatief zwemadvies veroorzaakt wordt door de ganzenpoep, hoe
kan gemeente Rijswijk er voor gaan zorgen dat dit geen invloed meer gaat hebben op de
zwemkwaliteit in de toekomst van de zwemplas in het Wilhelminapark?

4. Is een fontein en filters plaatsen in de zwemplas van het Wilhelminapark wellicht een
oplossing om de zwemkwaliteit op orde te krijgen of te houden in de zwemplas van het
Wilhelminapark? Zo nee, waarom niet?

5. Is het College het eens met de fractie van Rijswijk Belang dat na al deze jaren het tijd
gaat worden dat de kwaliteit van de zwemplas in het Wilhelminapark op orde gaat komen,
zodat de inwoners eens optimaal gebruik kunnen gaan maken van de zwemplas en het
daarbij behorende strandje en ligweide, zonder zich te moeten begeven tussen de ganzen,
ganzenpoep of in slecht zwemwater.
Zo nee, waarom niet?

6. Is het de bedoeling dat het strandje blijft bij de zwemplas in het Wilhelminapark daar waar
er gezwommen kan worden of verdwijnt het bij de herinrichting?
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